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EEN AMBITIEUS PLAN IS SLECHTS HAALBAAR MET VOLDOENDE FINANCIELE MIDDELEN

De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 16 mei behandelend het agendapunt
Vaststellen en beschikbaar stellen van krediet Sportvisie 2030

Constaterende dat:

• Met de nieuwe sportvisie er een ambitieuze nieuwe visie ligt op het gebied van sport en
bewegen in Dordrecht;

• Een van de ambities van dit college is dat Dordrecht tot de 10 beste steden van Nederland op het
gebied van sport zal gaan behoren;

• Er monnenteel EUR 4.000.000 is gereserveerd op grond van het Politiek Akkoord 2022-2026 voor
sportaccommodaties, waarvan EUR 1.500.000 beschikbaar wordt gesteld voor de uitvoering in
2023 en 2024 voor de subsidieregeling nieuwbouw/renovatie sportaccommodaties;

• Tijdens de commissiebehandeling is aangegeven dat de sportverenigingen hun input hebben
kunnen leveren en dat deze sportvisie door hen gedragen wordt, maar dat de sportverenigingen
niet bekend waren met de beschikbaarstelling van slechts EUR 1.500.000 subsidie voor
nieuwbouw/renovatie van hun accommodaties;

• Het college tijdens de commissie heeft aangegeven dat de reservering voldoende zal zijn, omdat
de verenigingen voor evenredige cofinanciering moeten zorgen. Echter, er wordt uitgegaan dat
vele verenigingen niet kunnen voldoen aan cofinanciering, waardoor er geen aanspraak gemaakt
kan worden op deze subsidiepot.

Overwegende dat:

• De sportverenigingen nu al 10 jaar wachten op een duidelijker sportbeleid en het vertrouwen in
in dit belangrijke dossier zich op een dieptepunt begeeft;

• Het geduld van de sportverenigingen beloond mag worden met een toekomstbestendige en
ambitieuze sportvisie die ook haalbaar is doordat er voldoende financiele middelen ter
beschikbaar worden gesteld;

• Veel van de sportverenigingen te maken hebben achterstallig onderhoud van hun
accommodaties en ook te maken hebben met hoge energielasten, zodat energiebesparende
maatregelen genomen moeten worden;

• Goede sportaccommodaties geen overbodige luxe is maar bijdragen aan de am bities om de
gemeente Dordrecht tot de 10 beste sportverenigingen van Nederland te laten behoren;

• Goede sportaccommodaties er toe bijdragen dat bewoners lid van een sportvereniging worden
wat bijdraagt aan de gezondheid van onze bewoners en aan de levensvatbaarheid van een
sportvereniging;



• De prijzen voor renovatie en nieuwbouw flink gestegen zijn als gevolg van hogere loon- en
materiaalkosten en dat er voldoende voorbeelden zijn in Dordrecht van sportverenigingen die
het totale bedrag van de subsidiepot overstijgen of rond dit bedrag liggen.

Van mening zijnde dat:

• Een subsidiepot van EUR 1.500.000 voor nieuwbouw en renovatie ontoereikend zal zijn;
• Het sportbeleid er op gericht moet zijn om de sportverenigingen een stap verder te helpen. Bij

het in het leven roepen van een subsidiepot, dient er dan ook niet van worden uitgegaan dat
deze niet wordt aangesproken omdat de sportverenigingen de eigen inbreng van financiele
middelen niet hebben en niet bij elkaar zullen krijgen. De sportverenigingen na 10 jaar hiermee
in de kou staan.

Verzoekt het college:

• Toe te zeggen te zullen starten met een subsidiepot van EUR 1.500.000 maar wanneer blijkt dat
deze ontoereikend is, dit in een vroeg stadium te zullen voorleggen aan de gemeenteraad, zodat
zij als hoogste orgaan hierin een politieke- en maatschappelijke afweging kunnen maken en dat
de sportverenigingen snel aan de slag kunnen;

• Een ander standpunt in te nemen wanneer het gaat om nieuwbouw/renovatie van
accommodaties te weten dat zij samen met de clubs zullen kijken naar een oplossing in plaats
van het standpunt in te nemen dat de clubs geen beroep zullen doen op de subsidiepot orridat zij
over onvoldoende financiele middelen beschikken voor hun eigen inbreng.

En gaat over tot de orde van de dag.
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